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UTLÅTANDE 
 
Skrivelsen 
Björn Nyström (kd) har, vid gatu- och fastighetsnämndens sammanträde 
2004-06-15, vidarebefordrat fem frågor från en medborgare (bilaga 1); 
1. Kommer det att sättas upp bullerskydd längs Nynäsvägen från 

Sofielundsvägen/Enskedevägen fram till Vårsolsvägen? 
2. Om svaret är ja, hur långt på den sträckan kommer det att sättas upp 

trafikbullerskydd? 
3. Hur höga kommer bullerskydden att vara? 
4. Hur kommer de att vara utformade? 
5. När kommer de att sättas upp. 
 
Björn Nyström har själv en fråga: 
6:   Har sett konvexa bullerskydd utomlands, något för Stockholm? 
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Analys 
 
Gatu- och fastighetsnämnden har vid sammanträde 2004-05-04 behandlat 
gatu- och fastighetskontorets och stadsbyggnadskontorets gemensamma 
utlåtande rörande miljöförbättrande åtgärder längs Nynäsvägen genom 
Gamla Enskede.  Nämnden har godkänt att kontoren genomför fortsatt 
utredningsarbete som underlag för beslut under år 2005 om 
miljöupprustning av lokalgaturummen genom Gamla Enskede genom 
bullerskärmar, markbeläggningar, belysning mm. 
 
Projektet har tidigare studerats i anslutning till ”Dennispaketet” i mitten av 
1990-talet. Gatu- och fastighetskontoret och stadsbyggnadskontoret 
genomförde då parallella arkitektuppdrag kring hur bullerskydd och 
stadsbilden längs Nynäsvägen i Gamla Enskede skulle kunna förbättras. 
Scandiaconsults (numera Ramböll) förslag bedömdes fördelaktigast. Detta 
innebar bullerskydd genom 2,5 meter höga glasskärmar placerade mellan 
lokalkörbanor och huvudkörbana på sträckan, spaljéer med klängväxter 
längs bullerskärmen, upprustade lokalgator med ny markbeläggning och ny 
gatubelysning samt upprustning av gångtunneln vid Stora Gungans väg. 
Även bullerskyddsåtgärder vid viadukten över Sockenvägen föreslogs. 
 
 
Kontorets svar på ställda frågor 
Följande är svar på de 6 frågor som ställts/vidarebefordrats av Björn 
Nyström: 
 
1. Studerade miljöskyddsåtgärder längs Nynäsvägen har begränsats till 

delen genom Gamla Enskede (mellan Sofielundsvägen/Södra Länkens 
nybygge i norr och passagen över Sockenvägen i söder. Vårsolsvägen är 
en av gatorna inom Skogskyrkogården. Den ansluter till Bogårdsvägen 
öster om Nynäsvägen, mittför Lingvägens viadukt över Nynäsvägen. 
Denna gata/viadukt ligger ca 800 meter söder om Sockenvägen och 
ingår ej i bullerskyddsplanen. 

2. Svar enligt 1. ovan 
3. Förordat utförandeförslag från år 1994 innebar 2,5 meter höga skärmar.  
4. Samma förslag baserades på spaljeklädda, genomsiktliga bullerskärmar 

av glas. 
5. Beslut om tid- och finansieringsplan får fattas då programhandlingen 

redovisas för beslut under år 2005. 
6. De förslagna glasskärmarna är av plant glas men monteras lutande. 

Aspekter att beakta vid val av skärmutförande är bla. 
renhållningsrationalitet (tvättning och klottersanering), bländfrihet 
(främst solreflexer), fågelskydd, utbytbarhet (underhåll) jämte ekonomi. 
Svängda/konvexa glasskärmar kan vara svåra att förena med angivna 
krav. 
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